
Referat af bestyrelsesmøde 6. november 2012 i Amager Badminton Club. 
 

 

Til stede: Per Munch (PM), Martin Hindsbo (MH), Jørgen Jensen (JJ), Per Reslow, Jan Sølyst (JS) 

Bo XXX og Martin Borch (MB), 

 

Referent:  Martin Borch 

 

Afbud:  Morten Munch (MM) Marianne Bjerborg,   

 

  

Referat fra sidste møde godkendt. 

 

USU: Vi har haft 3 spillere til stævne på Bornholm. Det er ikke mange i forhold til, hvad vi 

plejer at sende. 

 Juleafslutningen for ungerne foregår i år fredag den 14/12. 

 Trænersituationen er på plads. Vi har nogle af de ældre spillere som hjælpetrænere. 

 Holdkampene er på plads med hensyn til spillere, der deltager. Nogle vil skulle skiftes, så 

alle kommer til at deltage. 

 Vi har barn/voksen spil i januar/februar. 

 Der sendes et hold U9-U11 spillere sammen til turnering efter jul.  

 

Byggeudv: Byggeregnskabet skal snarest lukkes. 

 Arkitekten får efter diskussion i bestyrelsen udbetalt de sidste penge nu. MM og PM var 

ikke enige i denne beslutning. 

 Arkitekten sender straks byggeregnskabet til JS,  som får dette påtegnet hos revisoren. 

 Revisoren sender dette til JS, som sender det videre til kommunen. 

 

Udsugning i omklædningsrum har den største attention i øjeblikket. 

 Vi har 2 firmaer, som i det skrevne øjeblik skulle have sendt en idé om at løse vores 

problemer i omklædningsrum med fugt. Der skal tages hensyn til alle faktorer, så vi får 

tingene på plads én gang for alle. Især vakuum fra hallen bør bemærkes. 

 MH rykker, hvis ikke forslagene allerede er modtaget. 

 

 Vi skal have vurderet gulvet i restauranten. Bør checkes i de første måneder efter jul, så 

der kan udbedres eventuelle problemer i foråret.  

  

 PR undersøger muligheder med bordfodbold fra evt. sponsorer/bryggerier. 

  

Veteran: De 2 første kampe er spillet uden de større problemer med at samle spillere selvom 

holdene spillere i de samme weekender.  

   

Kontoret Martin bedes købe og hænge 3 nye opslagstavler op samt piktogrammer i foyéren. 

 Der er bestilt nye måtter til badene. 

 Udlejningen går fint, vi har ikke mange tomme baner i de attraktive tidspunkter. 

 Der er 2 nye sponsorskilte på vej til ophængning i hallen. 

 Vi har desværre spillere, som ikke selv kan vurdere, om deres sko sætter sorte streger på 

banerne. Hvis nogen ser det, må de gerne tage fat i spillerne straks. 

 

 

  

 

Næste møde:  tirsdag den 8. Januar 2013. 17.00 økonomiudvalg. – 18.00 bestyrelsesmøde. 


